
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Papradno, ktoré sa konalo  

dňa 12.02.2020 o 16.30 hod. v zasadačke Obecného úradu na I. poschodí. 

 

Prítomní poslanci:  Boris Balušík, Bc. Erika Piačková, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková, 

Daniela Smädišová, Roman Váchalík, Miroslav Zdurjenčík  

Neprítomní poslanci: Ing. Viera Zboranová – ospravedlnená, Anna Beníková - ospravedlnená 

Prítomná bola nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva – zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. 

Prítomní občania: Kamila Vachalíková, Ing. Věra Lališová – riaditeľka CSS Obce Papradno 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Schválenie požiadaviek na základe podkladov stavebnej komisie 

4. Návrh VZN č. 1/2020 o úhradách za sociálne služby poskytované v Centre sociálnych služieb 

Obce Papradno 

5. Monitorovanie plnenia Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

6. Žiadosti od občanov a organizácii  

7. Diskusia a interpelácie poslancov 

8. Záver 
 
 
K bodu č. 1: 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Roman Španihel, starosta obce. Na začiatku 

rokovania privítal poslancov obecného zastupiteľstva, občanov a ostatných prítomných. Následne 

určil overovateľov zápisnice a navrhol zloženie návrhovej komisie. Potom dal hlasovať o návrhu 

programu zasadnutia tak, ako bol zverejnený.  

 

Za: 7 (Boris Balušík, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková, Bc. Erika Piačková, Daniela 

Smädišová, Roman Váchalík, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

Program rokovania OZ bol schválený. 

 

Starosta obce po schválení návrhu programu, dal hlasovať o úprave programu rokovania o bod 

súvisiaci so schválením ceny pre vyťažené drevo. O zmene programu dal starosta obce hlasovať. 

 

Za: 7 (Boris Balušík, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková, Bc. Erika Piačková, Daniela 

Smädišová, Roman Váchalík, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

Zmena programu rokovania OZ bola schválená. 

 

Nový program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Schválenie požiadaviek na základe podkladov stavebnej komisie 

4. Návrh VZN č. 1/2020 o úhradách za sociálne služby poskytované v Centre sociálnych služieb 

Obce Papradno 

5. Monitorovanie plnenia Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

6. Žiadosti od občanov a organizácii  

7. Schválenie ceny za vyťažené palivové drevo 

8. Diskusia a interpelácie poslancov 

9. Záver 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Daniela Smädišová, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková 

Za: 7 (Boris Balušík, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková, Bc. Erika Piačková, Daniela 

Smädišová, Roman Váchalík, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení: Roman Váchalík, Boris Balušík 

Za: 7 (Boris Balušík, Mgr. Milada Fortuníková, Oľga Klabníková, Bc. Erika Piačková, Daniela 

Smädišová, Roman Váchalík, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

 

 

ROKOVANIE 

 

K bodu 2:  Kontrola plnenia uznesení  

Po schválení doplnenia programu zasadnutia vykonal starosta kontrolu plnenia uznesení 64 - 82/2019. 

Konštatoval, že jedno uznesenie malo ukladaciu povinnosť a tá bola splnená. 

 

K bodu 3: Schválenie požiadaviek na základe podkladov stavebnej komisie 

 



Ing. Anna Pozníková predložila poslancom 4 žiadosti od občanov: 

 

1.Žiadosť Ing. Márie Bašovej, SNP 1449/53, PB a Matildy Vankovej, Hliny 1446/43, PB o odkúpenie 

(navrátenie) časti pozemku KNE 7945/1 

2.Žiadosť  Kamily Vachalíkovej, Papradno 737 o kúpu časti parciel KNC 2700, 2702, 2703, 2704 

v k. ú. Papradno 

3. Žiadosť Patrika Garabíka, Klieština 166 o schválenie zastavovacej štúdie na rodinný dom 

4.Žiadosť Ing. Antona Hároníka a Mgr. Aleny Hároníkovej, bytom SNP 1445/38, 017 01 Považská 

Bystrica o odpredaj časti pozemku KNE 5952/2  ostatná plocha o výmere 8704 m2 a časti pozemku 

KNE 19002 ostatná plocha o výmere 842 m2 v k. ú. Papradno 

 

K bodu 4: Návrh VZN č. 1/2020 o úhradách za sociálne služby poskytované v Centre sociálnych 

služieb Obce Papradno 

 

Ing. Věra Lališová, riaditeľka Centra sociálnych služieb Obce Papradno priblížila poslancom 

a prítomným návrh všeobecne záväzného nariadenia, v ktorom sa počíta so zvýšením poplatku pre 

klientov o 15 EUR za mesiac, z dôvodu nárastu prevádzkových nákladov zariadenia. Poslanci návrh 

VZN podporili. 

 

K bodu 5: Monitorovanie plnenia Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

 

Starosta obce Ing. Roman Španihel informoval poslancov o plnení Komunitného plánu sociálnych 

služieb za rok 2019. Poslanci správu zobrali na vedomie. 

  

K bodu 6: Žiadosti od občanov a organizácii  

 

Poslanci prejednali žiadosť Súkromnej základnej umeleckej školy STELLA o zriadenie elokovaného 

pracoviska v Základnej škole s materskou školou, Papradno 312.Súhlasným stanoviskom 

nedochádza k žiadnym právnym, priestorovým ani iným zmenám v doposiaľ zaužívanom 

vyučovacom procese. 

 

K bodu 7: Schválenie ceny pre vyťažené drevo 

 

Ing. Roman Španihel informoval prítomných o stave vyťaženého dreva nachádzajúceho sa pri škôlke 

(približne 7,5 m3), ktoré je za cenu v cenníku nepredajná a navrhol jej zníženie na 18 EUR/ m3 za 

toto konkrétne drevo. 

 

K bodu 8: Diskusia a interpelácie poslancov 

 

Starosta obce: 

 Informoval poslancov o podaní žiadostí o dotáciu na Ministerstvo vnútra kvôli ceste na 

Kolibu, ktorá je nacenená na 130 000,00 EUR; 

 Rovnako sa podávala žiadosť o dotáciu na Ministerstvo financií na výmenu radiátorov v CSS 

a na Ministerstvo kultúry 

 Informoval prítomných o hospodárení za minulý rok; 

 Informoval o potrebe kúpy vlečky za traktor, o novom zamestnancovi Milanovi Smädišovi; 

 Informoval o požiadavke nájomcov obecnej bytovky o vytvorenie parkovacích miest pred 

bytovkou. 

Bc. Erika Piačková: 



- Žiadala o úpravu rozpočtu kvôli materskej škole; 

Ing. Věra Lališová: 

- Zaujímala sa o návrh na umiestnenie kamier do budovy CSS, ktoré by mohli byť umiestnené 

na chodbách; 

- Informovala, že ak by sa nenašiel zubár, tak by sa priestory mohli využiť na rozšírenie 

kapacity zariadenia o 4 klientov. 

Roman Váchalík: 

- Zaujímal sa o možnosť nadstavenia CSS a o stave vodovodu Pod Holý Vŕšok. 

Boris Balušík: 

- Zaujímal sa o priechody pre chodcov. 

  

K bodu č. 9:  Záver 

Po skončení diskusie starosta obce zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. Zastupiteľstvo sa 

skončilo o 18:45.  

 

Prijaté uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Zápisnicu zapísala: Ing. Zuzana Burdejová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..................................     ...........................................      ............................................ 

Overovatelia zápisnice:  Overovatelia zápisnice:  Starosta obce Papradno: 

Roman Váchalík   Boris Balušík    Ing. Roman Španihel 


